
ÅRSMØTE I BRUKERUTVALGET 2021 
21.03.22 KL 13:00 på Rådhuset, formannskapssalen. 

 

Til stede; Inger Lise Lervik, Merete Stensø, Oddvar Lura, Åge Buskenes, Nina Rosvoll, Berit 
Johnsen, Merete Hofstad, Ordfører Svein Roksvåg, Demenskoordinator/ 
Velferdsteknologikoordinator Hanne Roksvåg og Mariann Nuncic (referent). 

 

Innkalling: 
- Merete ønsker velkommen til årsmøte i brukerutvalget og beklager at hun glemte å 

legge ved vedlegg i eposten på innkalling. 
- Innkalling er likevel enstemmig godkjent. 

 
Valg av møteleder og referent: 

- Merete er valgt som møteleder og Mariann som referent.  
- Enstemmig godkjent. 

 
 
Årsmelding:  

Året 2021, ble også annerledes år. Vi var under strenge restriksjoner for hvordan vi kunne 
møtes, ikke møtes, og gjenåpning- for så å stenge ned igjen. Vi kunne likevel endelig få 
avslutte året med delvis juleferie sammen. 

Vi har fått holde de 4 årlige fastsatte møtene for utvalget, inkludert årsmøtet. Det er 
behandlet 12 saker. 

Vi fikk dessverre ikke hatt åpent møte med brukere og pårørende dette året heller. Det er nå 
heldigvis tid for endring, og at vi kan gå mot åpent og normalt samfunn igjen i 2022. Året har 
vært krevende for ansatte og brukere alt etter hvordan pandemien har utviklet seg. Vi 
berømmer ansatte og ledelse for måten de har løst utfordringene på, også dette året. 

Vi setter pris på at Demenskoordinator er videreført i 50%. Vi skulle ønske dette var en 
stillingshjemler stilling i Smøla kommune. Vi ser at kartleggingsbehov, og oppfølging for en 
voksende gruppe vil være en viktig oppgave for kommunen å ivareta. Den er også lovpålagt. I 
Mai sendte vi bekymringsmelding ang.mangel på kvalifisert helsepersonell til politisk og 
administrativ ledelse. Det ble raskt besvart, og behandlet i riktige fora. Det er likevel en 
oppgave som det må jobbes med kontinuerlig i lang tid. Oppstart av frivillighets sentral, har 
vært et gjennomgående tema i flere år. Det har det dessverre ennå ikke lykkes å komme i 
gang med. De nye omsorgsboligene, som egentlig var forventet påbegynt i 2022, er 
dessverre utsatt. Vi ser likevel utvalget har engasjerte medlemmer som tar tak i ulike 
temaer, alle med samme mål; Det beste for bruker, pårørende og ansatte. 

-enstemmig godkjent. 
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Valg: 

- Leder, nesteleder og to vara på valg. 
- Ny til utvalget er Berit Johnsen, men det må fortsatt jobbes med å skaffe flere 

medlemmer. Forhåpentligvis kommer det flere til på neste møte, hvor styret kan 
konstituere seg selv. 

- Oddvar, Åge, Nina fortsetter i utvalget i sine roller. 
- Enstemmig valgt. 

Eventuelt: 

- Neste møtedato mandag 02.05.22. ved Smøla Sykehjem kl. 13-15.  
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